
Aan: De President van de Republiek Suriname, De heer D.D. Bouterse, 
d.t.k.v. de voorzitter van De Nationale Assemblée, 
Mw. Drs. J. Geerlings-Simons. 

Paramaribo, 5 juli 2018 

Geachte President, 

Ondergetekende, benadert U namens de VHP- Fractie, krachtens artikel 86 van het Reglement 
van Orde, ter beantwoording van de hiema volgende vragen door de Regering over de kwestie 

Suralco/Alcoa 

De Regering had aan De Nationale Assemblée aangegeven om nadere informatie te verschaffen 
in de kwestie Suralco/Alcoa en dat verdere stappen met betrekking tot deze zaak in nauw overleg 
met De Nationale Assemblée zouden worden ondernomen. 

Aangezien deze inforrnatie niet (volledig) is verschaft, vraagt de VHP- Fractie in de Nationale 
Assemblée aan U, om het Parlement alsnog (volledig) te willen informeren. 

Derhalve doen wij u de vragen inzake Suralco/ Alcoa middels dit schrijven toekomen, 
teneinde deze te willen doorgeleiden naar uw Regering. 

Aangezien deze zaak van eminent belang is, ziet de VHP- Fractie de beantwoording van 
onderstaande vragen op zeer korte termijn tegemoet. De vragen treft U in de bijlage aan. 

Rekenend op medewerking uwerzijds. 

Hoogachtend, 

Ch. Santokhi 
Fractieleider van de VHP- Fractie in De Nationale Assemblée 
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Vragen van de VHP-Fractie over Kwestie 
Suralco aangeboden aan de Regering 

Algemeen: 

Kan het parlement alle documenten welke heen en weer uitgewisseld tussen de Staat 

Suriname en Alcoa (Suralco) op gestuurd krijgen? 

- Wanneer en hoe is de Suralco erop gewezen m.b.t. hun wanprestatie conform de 

Brokopondo Overeenkomst? 

- Welke deskundigen zijn aangetrokken voor de onderhandelingen? Kunnen deze 

overeenkomsten opgestuurd worden? 

M.b.t. de brief van de Vice- President naar het parlement: 

- Kan het parlement de overeenkomst krijgen, die minister Welzijn is aangegaan met Suralco 

m.b.t. Paranam Investment Centre? 

Heeft de minister op eigen houtje gehandeld, is er een Missive? 

Wanneer heeft de regering kennis gekregen over deze gewraakte overeenkomst? 

- Wat is de status van deze overeenkomst nu? 

Wat zijn de gevolgen geweest van deze overeenkomst? 

Aanbevelingen DNA naar de Regering: 

- Wat heeft de regering gedaan met de aanbevelingen? 

Wat is de status van de gesloten MOU nu? 

- Kan het parlement de notulen krijgen van de onderhandelingen vanaf 2015 tot heden? 

- Wat is de status van de onderhandeling nu? 

Wat is gebeurd met al de bezittingen van Suralco die vrijgekomen zijn? 

Raffinaderij: 

Wanneer is het besluit genomen voor ontmanteling en hoe is het besluit genomen? 

- Wat zijn de randvoorwaarden geweest? 

Welk bedrijf zal de ontmanteling doen? 

Was er een openbare inschrijving? 

Waarom is er voor dit bedrijf gekozen? 



- Wie heeft het bedrijf aangetrokken? 

- Welke zijn de afspraken en de randvoorwaarden? 

- Wat  gebeurd met de ontmantelde materialen? 

- Welke risico's zijn er voor het milieu en welke zijn de veiligheidsmaatregelen? 

M.b.t. uitgemijnde gebieden en verkregen concessies: 

Welke zijn de rehabilitatie plannen van de uitgemijnde gebieden? 

Zijn alle concessies reeds terug gegeven aan de Staat door Suralco? 

M.b.t. red mud plant: 

Welke zijn de opruimings- en schoonmaak plannen? 

Welke zijn de milieu dreigingen? 

Welke zijn de beveiligmaatregelen? 

M.b.t. de dam: 

Welke plannen zijn er van de regering m.b.t. overname van de dam? 

Voor overname in een goed functionerende staat: wat zal de staat zijn van de dam 

(Turbines, Dam en Hulpdammen? Welke investeringen zullen gepleegd worden en door 

wie? 

- Wat zal de beheersconstructie zijn? 

- Wat zullen de onderhoudskosten zijn? 

- 	

Zijn er reeds upgradingsplannen van de turbines? 

- 	Hoe zal Suriname dat financieren? 

- 	

Wat zal de status zijn van de stroomlevering? 

Toekomst bauxiet industrie 

- Welke zijn de concrete plannen van de regering voor de bauxiet industrie in Suriname? 

- Zijn er concrete plannen voor een nieuwe raffinaderij? 
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